
 
 
 

Bestyrelsesmøde d. 14-7-24 
   
Deltagere: Lars, Grethe, Henning, Birte, Jens-Erik og Vibeke 
Afbud: May-Brit 
Referent: Vibeke 
 
Dagsorden/Referat  
1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 
2) Opfølgning af tidligere trufne beslutninger 

Lars er kommet med i bestyrelsen i Naturnationalpark Husby Klitplantage. 
Flere i bestyrelsen har telefonisk fået henvendelser fra forskellige instanser, - når et 
bestyrelsesmedlem bliver ringet op, er der enighed om, at der skal henvises til 
formanden.  
 
3) Orientering fra formand 

a) Klitsyn- Naturstyrelsen 

Der har netop været afholdt Klitsyn, Lars og en mere fra vores område deltog.  
Der er kommet fyr i hullerne nord for Spidsbjerg.  
Der bliver opsat en affaldsspand ved P-pladsen ved det blå flag. 

 
4) Planlægge generalforsamling /Huskeseddel /indkøb/underholdning/barvagter. 
Opsætning af telt begynder fredag d. 19 kl. 17, Jens-Erik er ansvarlig. 
Lars har sørget for at vi har to køleskabe i år. 
Der mangler assistance til at lave salater og kager, der laves et opslag på Facebook 

Efter Generalforsamlingen opfordres deltagerne til at tage en barvagt i løbet af 
aftenen. 
Priser: Øl 40 kr./ Ølkort til 5 øl 175 kr./Vand 10 kr./ Vin 100kr. pr. flaske. 
 

5) Vej-forhold 

Huller i vejene udbedres af Knud Erik når vejret tillader det. 
I det våde vejr er der opstået en lille sø på festpladsen, om nødvendigt vil der blive 
lånt en pumpe inden teltet sættes op. 
Bevoksningen langs vejene er blevet beskåret. Lodsejerne skal selv køre kvaset væk. 
Fremover vil der blive beskåret ved behov, så det er muligt for renovationsbilen mm. 
at passere. 
 

6) Planlægning af året 

21.07 kl. 16 konstituering af den nye bestyrelse. 
I oktober vil der blive arrangeret et besøg på Fjand Vandværk evt. med efterfølgende 
spisning. 



 
 
 

Hvis vejret tillader det, vil Jørgen fortælle om stjernerne over Fjand, - et arrangement 
der annonceres på Facebook med kort varsel. 
 

26.04.25: Arbejdsdag  
17.05.25 kl. 14: Tour de Sommerhus 

Fjand Sommerhusforenings jubilæum i 2025 vil blive afholdt ifm. sommerfesten. 
 
7) Orientering fra økonomiansvarlig  

a) Generel orientering fra kasserer 
Der er ikke brugt så meget på vejkontoen, men det skyldes formentlig 
forskydning i faktureringerne. 
 
b) Regnskab/budget opfølgning 
I perioden fra 2022 til 2023 er betalingerne til vejbidrag faldet fra 127 til 116 
sommerhuse, hvilket vil sige, at 11 sommerhusejere har valgt ikke at betale for 
vejbidrag til vores fælles veje. 

 

8) Konstituering af bestyrelsen 

21.07.24 kl. 16  
 

9) Evt. 
Ingen punkter 


